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VRIJDAG INTERVIEW KOOS NIJSSEN 

Na slopende strijd eindelijl< 
tijd voor zichzelf en zijn vrouw 
Hij was jarenlang het 
gezicht van Overbetuwe 
Overbelast. De 
vereniging van 
omwonenden die zich 
verzette tegen de komst 
van de Railterminal 
Gelderland (RTG) 
tussen Valburg en 
Reeth. Een strijd die 
Koos Nijssen zelf ook 
overbelastte, maar ook 
een strijd die werd 
gewonnen. ,,Ik verheug 
me op de tijd voor mijzelf 
en mijn vrouw." 

PASPOORT 

■ Jacobus Maria Antonius Nijs
sen, roepnaam Koos, werd ge
boren op 18 december 1959 in 
Eindhoven. 
■ Middelbare school Laar en 
Berg in Laren (Noord-Holland) 
■ Hogere Agrarische School in 
Dronten, studeerde af als Land
bouwkundig ingenieur. 
■ Begon in 1984 op Proefstation 
Rundveehouderij in Dronten, la
ter onderdeel van Wageningen 
Universiteit en Research Cen
trum. 
■ Werkt daar nu nog als appli
catiebeheerder/automatisering. 
■ Sinds 2013 bestuurslid Leef
baar Reeth. 
■ In 2018 medeoprichter Over
betuwe Overbelast. 
■ Nijssen is getrouwd en woont 
met zijn vrouw in Reeth, ze heb
ben twee volwassen dochters. 

Lex Halsema 

Reeth/Valburg 

D 
at de term overbelast 
niet alleen zou slaan op 
de bewoners in de om
geving van de beoogde 
RTG-locatie, maar ook 

nadrukkelijk op Koos Nijssen (64) 
zelfkreeg hij eigenlijk pas door in 
2023. Hij kondigde zelfs zijn afscheid 
als woordvoerder van Overbetuwe 
Overbelast al voorzichtig aan, maar 
zette toch nog de sprint naar de eind
streep in. Het definitief afblazen van 
de RTG, in januari van dit jaar, was 
dan ook het hoogtepunt van een 
strijd die sinds 2016 werd gevoerd. 

U werd het gezicht van Overbetuwe 
Overbelast, hoe kwam dat zo? 
,,Ik was al min of meer de woordvoer
der van Leefbaar Reeth, één van de 

partijen achter het opzetten van 
Overbetuwe Overbelast. Dus was het 
min of meer logisch dat ik die rol 
daar ook op me zou nemen. Daar 
komt nog bij dat ik het leuk vind. Ik 
kan goed uit mijn woorden komen, 
dan komt zo'n rol min of meer van 
nature bij je terecht." 

En wat bracht u bij Leefbaar Reeth? 
"De behoefte om deel uit te maken 
van de omgeving waarin je leeft. Wij 
kwamen hier vanuit Dronten wonen, 
echt met het idee om hier te voor 
lange tijd te settelen. Dan wil je als 
nieuwkomer je omgeving en buren 
leren kennen en Leefbaar Reeth leek 
me een leuke manier om dat te doen. 
En dat is vanafhet begin goed beval
len, het is leuk wonen hier in Reeth." 

Maar toen kwam de dreiging van de 
RTG? 

1111 
lkheb5 
terabyte aan 
documenten 
op mijn pc. 
Allemaal 
gelezen.Je 
bent er, naast 
jewerk, 
voortdurend 
meebezig 
- Koos Nijssen 

Overbetuwe 
Overbelast 

,,Weet je dat we daar in het begin he
lemaal niet echt op tegen waren? We 
stonden als omwonenden, ook in de 
andere dorpen, best met een open 
houding klaar. Zagen het zelfs als een 
kans om verschillende ontwikkelin
gen in dit gebied samen te brengen, 
maar natuurlijk wel het het belang 
van omwonenden voorop. Pas toen 
bleek dat er eigenlijk geen afspraken 
te maken vielen en alleen die dingen 
die we perse niet wilden zwart op 
wit werden mogelijk gemaakt, is het 
verzet opgekomen." 

Met Koos Nijssen als kartrekker? 
"Nee, ik was alleen het gezicht naar 
buiten toe. Als vertegenwoordiger 
van al die dorpsverenigingen en 
vooral die meer dan duizend mensen 
die de petitie tegen de R TG hadden 
ondertekend. Maar Overbetuwe 
Overbelast kende meer echt actieve 
leden. Die hebben zich net zo hard 
ingezet." 

Maar u moest zelf ook flink aan de 
bak begrijp ik? 
"Nou, laat ik zeggen dat de belasting 
groter was dan ik had verwacht. Al 
heeft dat ook met mijn eigen karakter 
te maken. Aan de ene kant geeft ge
voel van onrecht, en dat speelde hier, 
heel veel energie. Maar ik wil ook al
les echt goed doen. En dan steek je 
wel heel veel tijd in die strijd. Ik heb s 
terabyte aan documenten op mijn pc. 
Allemaal gelezen. Je bent er, naast je 
werk, voortdurend mee bezig. Je ligt 
er 's nachts wakker van en je bent er 
ook in privétijd mee bezig. Op vakan
tie in Duitsland bijvoorbeeld, waar 
we waren voor de verjaardag van 
mijn moeder. Toen hing ik ook onder 
het diner en bij andere plechtighe
den aan de telefoon omdat er belang
rijke ontwikkelingen waren. Dan kan 
ik mezelf niet stoppen, maar erger 
me daar tegelijkertijd ook aan." 

Maar u heeft het tot de eindstreep 
volgehouden. 
"Ja, maar dat kostte moeite. Ik raakte 
zelf ook overbelast, zeker omdat de 
gemeente Overbetuwe tegen de RTG 
was, maar wel aan vergunningen 
meewerkte. Bij het laatste gesprek 
daarover, met de wethouder, burge
meester en Ard op de Weegh van 
BOB werd het me zelfs even te veel. 
Ard heeft het actieve verzet toen van 
me overgenomen, ik deed alleen de 
woordvoering en kon een stapje te
rug doen." 

,,En nu is het echt voorbij. Ik ver
heug me op de tijd voor mijzelf en 
mijn vrouw. Ik kan me voortaan stor
ten op de website van mijn vrouw en 
het ondersteunen van haar kunst
werken. Komen hobby en privéleven 
eindelijk samen. Want daar was jaren 
lang geen tijd voor." 
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